

PSD2-Schnittstelle (Access-to-Account - XS2A)

Kontenschnittstelle für Dritte Zahlungsdienstleister

Das Zahlungsdiensteaufsichtsgesetz (ZAG) §§ 45, 48, 50 fordert von kontoführenden Zahlungsdienstleistern ab dem 14. September 2019 eine geregelte Zugriffsmöglichkeit (XS2A) für Drittkartennemittenten, Zahlungsauslösedienstleister und Kontoinformationsdienstleister nach PSD2 auf online zugängliche Zahlungskonten.

Die Umsetzung in der Bankhaus Anton Hafner KG erfolgt auf Basis der Berlin Group NextGen Spezifikation über unseren technischen Dienstleister Atruvia AG.

Für bankfachliche Fragen stehen wir über edv@hafnerbank.de zur Verfügung.

Weitere technische Details und Informationen zum Zugang zur Schnittstelle stehen über unseren Dienstleister Atruvia AG zur Verfügung.

<https://atruvia.de/drittanbieter-schnittstelle-xs2a>

Dedicated Interface of Third Party Service Provider

According to Zahlungsdiensteaufsichtsgesetz (ZAG) §§ 45, 48, 50 we, as an account servicing payment service provider, support a technical access interface (XS2A) to all online available payment accounts for payment service providers issuing card-based payment instruments, account information service providers and payment initiation service providers.

The technical implementation is done with Berlin Group specification version 1.2 by our technical service provider Atruvia AG.

For questions concerning accounts please contact edv@hafnerbank.de.

For further information on technical details concerning our NextGen implementation and accesses to the XS2A interface please use the following link to visit the website of Atruvia AG.

<https://atruvia.de/drittanbieter-schnittstelle-xs2a>